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Vragen van de leden Kostić (PvdD) en De Hoop (GroenLinks-PvdA) aan de
Minister van Infrastructuur en Waterstaat over het rapport «Groei zonder
winst» (ingezonden 11 oktober 2024).

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het rapport «Groei zonder winst», gepresenteerd
op 23 september 2024?1

Vraag 2
Wat is uw reactie op de zeven conclusies van het onderzoek? Kunt u uw
reactie onderbouwen met (wetenschappelijk) onderzoek?

Vraag 3
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Laat ver-vliegers en overstappers zelf
meer opdraaien voor de kosten», verschenen op 2 oktober 2024?2

Vraag 4
Wat is uw reactie op dit artikel?

Vraag 5
Deelt u de stelling van beide publicaties, dat de (maatschappelijke) prijs van
de huidige omvang van de onze luchtvaart de (maatschappelijke) baten
overschrijden?

Vraag 6
Zo nee, waarom niet en kunt u dit onderbouwen?

Vraag 7
Zo ja, bent u er dan voor om de (maatschappelijke) baten te verhogen of de
(maatschappelijke) kosten te verlagen? En hoe zou zoiets beleidsmatig
gerealiseerd kunnen worden?

1 Rapport «Groei zonder winst: de groeistrategie van Schiphol en de plaats van Lelystad Airport
daarin», 23 september 2024

2 ESB, 2 oktober 2024, Laat ver-vliegers en overstappers zelf meer opdraaien voor de kosten –
ESB
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Vraag 8
Kunt u deze vragen een voor een beantwoorden voor het commissiedebat
Luchtvaart van 24 oktober 2024?
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